

# Blue Rock Fiskepark

Midtervej 20 · 5762 V. Skerninge · Tlf. +45 2991 8191

E-mail: kontakt@bluerock.dk · www.bluerock.dk



**Blue Rock Fiskepark**, Danmarks største, med et samlet overfladeareal på ca. 18 ha fordelt på to søer, børnesø og en 1,5 km lang fluestrøm. Sø vandet er klart grundvand med dybder ned til 20m, hvorfor vi kan garantere sunde og velsmagende fisk. Søen har eget dambrug, så der udsættes saltvandsopdrættede fisk flere gange dagligt i størrelse 1-9 kg og for 55% af omsætningen. Så der er altid mange fisk at fange og levende fisk kan købes fra dambruget.

Ved søerne finder du alle nødvendige faciliteter og en luksus bjælkehytte med herre- og dame-toilet, opholdsrum, baderum, rensbord, køle/fryseskab, grill etc. Søerne er anlagt i dybe bakkedale, hvor der altid kan findes gode pladser med læ. Langs søbredderne er der udlagt mange store kampesten, som giver gode fiskepladser og pryder det 38 ha store naturskønne område.

#### Vores motto er:

Forvent kvalitet!

- Ellers er du med til at afskaffe kvalitet!



**Der Blue Rock Angelpark** ist mit einer Gesamtüberfläche von ca. 18 ha der größte Angelpark Dänemarks. Er besteht aus zwei Seen, einem Kindersee und einer 1,5 km langen Fliegenstrecke. Im bis zu 20 m tiefen See befindet sich klares Grundwasser, weshalb wir gesunde und schmackhafte Fische garantieren können. Der See hat seine eigene Fischzucht, so dass mehrmals täglich Salzwasser-Zucht Fische in der Größenordnung von 1 bis 9 kg und für 55 % des Umsatzes ausgesetzt werden. So gibt es immer viele Fische zu fangen, und in der Fischzucht können lebendige Fische gekauft werden.

An den Seen finden Sie alle notwendigen Einrichtungen und ein Luxus-Blockhaus mit Herren- und Damentoilette, Wohnzimmer, Bad, Reinigungstisch, Kühl-/Gefrierschrank, Grill usw. finden. Die Seen in tiefe Täler gebracht werden, wo es immer sind gute Orte, um Schutz. Entlang des Sees Ufer sind viele große Felsbrocken klassifiziert, die eine ausgezeichnete Fischgründe bieten und schmücken den 38 ha großen Naturgebiet.

#### Unser Motto ist:

Verlangen Sie Qualität!

– Sonst tragen Sie dazu bei, sie abzuschaffen!



**Blue Rock Fishing park**, Denmark's largest, with total area of approx. 18 ha, comprising two lakes, one children's lake and a 1.5 km long fly-fishing stream. The lake water is clear groundwater, with depths down to 20 metres, so we can guarantee healthy and tasty fish. The lake has its own fish farm, so 1-9 kg saltwater farmed fish are put out daily, and for 55% of turnover. So there are always plenty of fish to be caught, and live fish can be bought from the fish farm.

At the lakes you will find all the necessary facilities and a luxury log cabin with men's and ladies toilet, living room, bathroom, cleaning table, fridge/freezer, grill etc. The lakes are based in deep valleys where there are always good places with shelter. Along the lake shores there are many large boulders, which provide excellent fishing grounds and adorn the 38 hectare scenic area.

#### Our motto is:

Expect quality!

- Otherwise you are helping to endanger quality!

Put & Take	
	Voksen DKK/€
2 timer	100/14
3 timer	130/18
4 timer	160/22
6 timer	210/28
8 timer	250/34
Fluestrøm	
	Voksen DKK/€
2 timer	120/16
3 timer	160/22
4 timer	200/27
6 timer	280/38
8 timer	350/47

**Åbningstider:** Åben hele året fra solopgang til solnedgang

**Öffnungszeiten:** Der See ist ganzjährig von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang geöffnet.

**Opening hours:** The lake is open all year round and from sunrise until sunset.